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Betreft: plantvakken langs Klapperdijk 

 

Wapenveld, 4 maart 2020  

 

Geacht college,  

 

Enige tijd geleden heeft de Dorpsraad met verbazing, of afgrijzen, geconstateerd dat de plantvakken 

langs de Klapperdijk voor het grootste deel zijn ingevuld met pampasgras. Dit na de realisering van 

het appartementencomplex op de voormalige locatie van het Zwarte Paard.  

 

Bij het maken van het Centrumplan Wapenveld is door de Dorpsraad bij toenmalig ambtenaar Gert 

Jan Dieters uitvoerig overlegd over de invulling van de plantvakken. Onzerzijds is de suggestie 

gedaan om uit oogpunt van biodiversiteit, de uitgangspunten Cittaslow en burgerparticipatie (vul 

plantvakken dat het voor de buurt wellicht interessant wordt om het onderhoud te doen), de 

plantvakken in te vullen met vaste planten. Besloten is toen om dit tussen de Manenbergerbrug en 

het centrum toe te passen. Dit mede ook omdat het om een onderhoudsarm concept ging door de 

toepassing van een substraat als bovenlaag. Mocht de proef goed uitpakken, dan was uitbreiding 

naar bijvoorbeeld De Kade wellicht mogelijk.  

 

Uiteraard moesten plantvakken tijdelijk verdwijnen bij de bouw van het appartementencomplex. Bij 

het herstel waren wij uitgegaan van herstel van vaste planten in plantvakken. Echter, volgens 

buurtbewoners zijn een aantal plantvakken met een shovel leeggehaald. En dat terwijl de buurt heel 

tevreden was of de kleurrijke en onkruidvrije plantvakken. “Nu zijn er weer hondentoiletten 

gecreëerd”, is hun reactie.  

 

De situatie is nu dat er maar twee plantvakken weer volgens het oorspronkelijke concept zijn 

ingeplant, voor de rest is Zuid-Amerkaans pampasgras gebruikt. Hoezo Cittaslow?  

 

Als Dorpsraad zijn we stom verbaasd over deze gang van zaken. Wat enkele jaren geleden 

enthousiast omarmt werd en is aangelegd, is nu weer verdwenen en vervangen door een 

monocultuur van een uitheemse grassoort. Communicatie hierover met ons heeft ook niet 

plaatsgevonden.  

 

Naast het uitspreken van onze verbazing hierover willen we dit onderwerp ook graag agenderen 

voor het eerstvolgende periodieke overleg.  

 

Namens de Dorpsraad Wapenveld 

 


